
93.VI.2 - XVIII sesja Rady Miejskiej, 25 listopada 2015 r. 

Interpelujący radny: Tadeusz Bobrowski 

Radny poinformował, że interweniowała u niego pani, która ze zdziwieniem stwierdziła, że 

zlikwidowany został w Ratuszu punkt Poczty Polskiej. Powiedziano Pani, że Poczta nie 

wyraziła zgody na dalszą dzierżawę miejsca i zlikwidowała punkt. Okazało się, że to nie 

Poczta nie wyraziła zgody, tylko Magistrat nie przedłużył umowy z Pocztą Polską na 

funkcjonowanie tego punktu. Poczta Polska z chęcią by dalej ten punkt utrzymywała. 

Radny zapytał, dlaczego to zrobiono, skoro ten punkt pocztowy obsługiwał konkretną ilość 

mieszkańców tej części miasta, a także był wygodny dla załatwiających sprawy w Urzędzie. 

Zapytał również, czy możliwe jest przywrócenie okienka Poczty Polskiej w Ratuszu.  
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